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4. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 25.6.2018  

 
 

Ing. Gore: 

V rámci vypísaných výziev poskytnutých prostriedkov bola aj v rámci integrovanej 

regionálnej, operačného programu vyhlásená výzva pod názvom „Zlepšenie verejnej osobnej 

dopravy“, kde bolo možné žiadať na aktivitu k stavu parkovísk. Tiež to bolo bez limitnej 

výšky pre žiadateľa. Na košický kraj pripadlo  8,8 milióna eur. Moja otázka je, prečo sme sa 

nezapojili do tejto výzvy?  

 

PhDr. Čižmár: 

Pán poslanec, do všetkých výziev, do ktorých sa zapájame, sa zapájame tak, že ste o nich 

informovaní. Otázky prečo, nie toto, prečo nie tamto, sú z toho pohľadu irelevantné a to kvôli 

tomu, lebo sa zapájame do projektov, ktoré považujeme za potrebné momentálne riešiť, na 

ktoré máme peňažné prostriedky, rezervované peňažné prostriedky a v konečnom dôsledku 

reagujeme aj na podnety, ktoré či sú zo strany vás, alebo zo strany občanov. To si potom tu 

môžeme urobiť sumár všetkých projektov, ktoré bežia v posledných rokoch. Takisto môžeme 

urobiť sumár projektov, ktoré bežali a žiadosti, ktoré bežali od roku 2010 a môžeme tu riešiť, 

prečo nie tieto a prečo nie tamtie.  

 

Ing. Gore: 

Môžeme, len neviem kedy to chceme urobiť. Pokiaľ pamätám, tak v roku 2010 – 2014 bola 

jedna výzva, lebo bolo po období, kedy sa eurofondy mohli žiadať. Bola jedna výzva, do tejto 

sme sa zapojili, nebola úspešná. Bola výzva z Nórskych fondov, zapojili sme sa, boli sme 

úspešní, urobil sa z toho RePar. Tak, pokiaľ sa pamätám na toto obdobie, ja hovorím o tých 

veľkých eurofondových výzvach, tak sme sa zapojili do osvetlenia, do získania osvetlenia, 

boli sme neúspešní. 

 

PhDr. Čižmár: 

Boli sme úspešní, to vás opravím. Tu išlo o to, že sa nepodpísala zmluva. My sme v tomto 

projekte boli úspešní. My sme mali schválené prostriedky a o informáciách, ktoré súviseli 

s nepodpísaním zmluvy, ste boli informovaní. 

 

Ing. Gore: 

Boli sme úspešní, pán primátor,  toto je vaše kritérium úspechu. Pre mňa to nie je výsledok, 

nehnevajte sa, máme iný pohľad na hodnotenie. Zapojili sme sa aj do projektu cezhraničnej 

spolupráce, ktorá mala riešiť park. Tam sme boli úspešní, či neúspešní, pán primátor? Aby 

som nezavádzal.  

 

PhDr. Čižmár: 

Tam sme boli neúspešní. 

 

Ing. Gore: 

Pokiaľ dobre pamätám, tak sme sa do dvoch zapojili. Výsledok je taký, že neprestavalo sa 

žiadne euro z týchto veľkých eurofondových projektov. Ja tu teraz som spomínal ďalšie tri, do 

ktorých sme sa mohli zapojiť, nezapojili sme sa. Porozumel som tomu tak, že to nebola 



priorita mesta, že to nebolo na riešenie, že riešili sme niečo iné. Áno, riešili sme niečo iné, 

riešili sme projekty, ktoré sú 20 tisícové, 30 tisícové, 40 tisícové, 200 tisícové, z ktorých sme 

dostali 100 tisíc, so všelijakou úspešnosťou, aj úspešnosťou, aj neúspešnosťou, len veľké 

projekty, nemáme výsledok.  
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